



Noise limit: a test session at Sarno

27.07.2012



As decided by the FIA World Motor Sport Council, noise in Karting will henceforth be limited to 108 dB. Since gearbox karts (KZ1 and KZ2 categories) are those mostly concerned by this new ruling, engine Manufacturers have requested the organisation of test session in order to test their new technical solutions. It will be held on Wednesday 22 August on the circuit of Sarno, venue of the World Cups for KZ1 and KZ2 on the first weekend of September. On this occasion the CIK-FIA will set up the noise control system it uses at its events.

Engine Manufacturers and Teams wishing to take part in this test day must confirm that they will be present by e-mail to the CIK-FIA Administration (cik@fia.com) prior to 10th august.

Limite de bruit : une séance d'essais à Sarno

Comme l'a décidé le Conseil Mondial du Sport Automobile de la FIA, le bruit en Karting est désormais limité à 108 dB. Les karts à boîte de vitesses (catégories KZ1 et KZ2) étant les plus concernés par cette nouvelle réglementation, les Motoristes ont demandé une séance d'essai pour pouvoir tester leurs nouvelles solutions techniques. Celle-ci se déroulera le mercredi 22 août sur le circuit de Sarno, là où auront lieu les Coupes du Monde KZ1 et KZ2 le premier week-end de septembre. À cette occasion, la CIK-FIA installera le système de contrôle du bruit qu'elle utilise sur ses épreuves.

Les Motoristes et les Équipes désirant participer à cette journée d'essai doivent confirmer leur présence par courriel auprès de l'Administration de la CIK-FIA (cik@fia.com) d'ici au 10 août.